
Akademický senát Vysoké školy polytechnické Jihlava  
 
 
 

Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 
č. 2/2012 ze dne 6. 2. 2012 

 
Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK):       9 (viz prezenční listina) 
       za studentskou komoru (dále jen SK): 2 (viz prezenční listina) 
 
Omluveni:  RNDr. Jitka Ryšková, Jakub Dutka, Štěpán Esterle, Jitka Sedláková  
Hosté:  rektor VŠPJ Ing. Jakub Novotný, Ph.D.  

 
Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné.  
Zasedání zahájil a řídil předseda senátu Dr. Jiří Šíp, Ph.D. 
 
1) Program zasedání: 

 
1. Návrh na schválení nových členů Disciplinární komise  
2. Informace o zasedání sněmu RVŠ a volbě nového předsedy 
3. Úkoly z minulého zasedání 
4. Různé 
 
Hlasování: 
ANO = 11  NE = 0 ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 
 

2) Volba zapisovatele a ověřovatelů:  
Monika Haimannová, Ing. Roman Fiala, stud. Lenka Lapešová 
 
Hlasování: 
ANO = 11  NE = 0 ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 
 

3) Návrh na jmenování členů Disciplinární komise VŠPJ 
(ke schválení podle § 9 odst. 1f) zák. č. 111/1998 Sb.) 
K 31. lednu 2012 skončilo funkční období tří členů akademických pracovníků 
v Disciplinární komisi, a to RNDr. Stanislavě Pachrové, Ph.D., Ing. Zbyňku Burešovi, 
PhD. A Ing. Stanislavě Dvořákové, Ph.D.  
Navržení kandidáti: 
Ing. Ivana Důrasová – katedra ekonomických studií – předsedkyně 
PaedDr. František Smrčka, Ph.D. – katedra elektrotechniky a informatiky – člen 
RNDr. Marie Hojdarová, CSc. – katedra matematiky – člen 
 
Během jednání rektor školy požádal o změnu navrženého kandidáta a namísto Dr. F. 
Smrčky navrhl nového kandidáta  JUDr. Ing. Zdeňka Brunu z katedry veřejné správy a 
regionálního rozvoje. S oběma kandidáty byla tato změna předem projednána. 
 
Navržení kandidáti za studentskou komoru:  
Ludmila Řídká, studentka 1. semestru oboru Finance a řízení  - člen 
Lada Staníčková, studentka 3. semestru oboru Finance a řízení - náhradník 
 
AS VŠPJ projednal návrh rektora na doplnění Disciplinární komise VŠPJ a o navržených 
kandidátech bylo hlasováno následovně: 
 



Ing. Ivana Důrasová – katedra ekonomických studií – předsedkyně 
 
Hlasování: 
ANO = 11  NE = 0 ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 
 
JUDr. Ing. Zdeněk Bruna -  z katedra veřejné správy a regionálního rozvoje - člen 
 
Hlasování: 
ANO = 11  NE = 0 ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 
 
RNDr. Marie Hojdarová, CSc. – katedra matematiky – člen 
 
Hlasování: 
ANO = 11  NE = 0 ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 
 
Ludmila Řídká, studentka 1. semestru oboru Finanace a řízení  - člen 
 
Hlasování: 
ANO = 11  NE = 0 ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 
 
Lada Staníčková, studentka 3. semestru oboru Finance a řízení – náhradník 
 
Hlasování: 
ANO = 11  NE = 0 ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 
 

4) Jednání Rady VŠ 
Předseda AS informoval o jednání Rady VŠ. Novým předsedou Rady VŠ byl zvolen doc. 
Jakub Fišer (prorektor VŠE, člen AR VŠPJ). UK plánuje na 28.2.2012 tzv. Noc 
otevřených dveří a na 29.2. je plánován průvod na Albertově. Akce je směrována vůči 
vládě s cílem vrátit zpět návrhy věcných záměrů zákonů o VŠ a fin. pomoci studentům. 
Dr. Šíp informoval o záměru svolat akademickou obec VŠP Jihlava a pozvat doc. Fischera 
i předsedu studentské komory Mgr. Jašurka. Akce je plánována na začátek letního 
semestru.  
 

5) Úkoly z minulého zasedání 
 
Prodlevy oprav písemných prací – bylo projednáno na kolegiu rektora - v případě 
problémů se studentům doporučuje obracet se na vedoucí katedry, předsedu senátu či 
prorektory s konkrétními jmény vyučujících 
 
Ztráty a nálezy – místo zřízeno v šatně 
 
Vypisování termínů zkoušek pro studenty kombi studia – senátorka Brychtová 
prodiskutovala záležitost s prorektorkou doc. Lajtkepovou se závěrem, že  
náprava by neměla být problém, bude projednáno s OIKT s cílem zadat do příštího  
verzování Informačního systému 
 
Přeposílání vzkazů studentů na soukromé e-mailové adresy – bylo projednáno na kolegiu  
rektora, právník školy nedoporučil z hlediska bezpečnosti, informace o výsledcích studia  
jsou důvěrné informace, a proto by měly být sdělovány v zabezpečeném režimu školních  
e-mailů  
 
 



6) Různé 
 
Rektor školy podpořil plánovanou besedu akademické obce VŠP Jihlava, krátce pohovořil 
o nově zvoleném předsedovi Rady VŠ doc. Fischerovi a informoval o situaci 
projednávaných zákonů. Na středu 15. 2. je plánováno setkání zaměstnanců VŠPJ 
s vedením školy, které bude rovněž věnováno této problematice. Rektor školy obdržel 
„návrh studentské komory“ od senátora Esterleho a požádal zástupce SK, aby 
korespondence byla zasílána oficiálně, nejlépe od předsedy SK. Senátorka Karakhanyan 
informovala, že senátor Esterle bude mluvčí SK a zároveň bude spravovat e-mailovou a 
facebookovou adresu studentské komory.  
Rektor školy informoval přítomné, že v každoročním srovnání uplatnitelnosti absolventů 
vysokých škol, se v letošním roce VŠP Jihlava se stala skokanem roku, nezaměstnanost 
absolventů VŠPJ klesla z loňských 15% na 7%.  
 
Senátorka Kristine Karakhanyan přednesla body k projednání: 
 
Prodlevy oprav písemných prací – navrhuje zanesení termínu oprav do vnitřních předpisů 
školy. Bylo navrženo, aby senátoři navrhli konkrétní úpravu předpisu – tuto předat 
gestorovi směrnice tj. prorektorce pro studium. Nejlepším řešením je však informovat 
vedoucího katedry, případně předsedu senátu či prorektory. 
 
Hodnocení učitelů v Informačním systému -  je přínosné? 
Rektor školy informoval, že hodnocení je přínosné, anonymní, výsledky za všechny 
učitele obdrží rektor, za katedry vedoucí kateder. Na setkání zaměstnanců školy jsou 
vyhlašováni 3 nejlepší. 
 
Statistické metody / Pravděpodobnost – podle čeho jsou vypisovány opakující předměty? 
Předměty se vypisují podle počtu opakujících a podle počtu přednášejících. Prvotní jsou 
však předměty dle doporučených studijních plánů. Připravuje se nový systém tvorby 
rozvrhu.  
 
Poradenské centrum pro studenty – nová pracovnice Mgr. Darina Čermáková se 
v současné době seznamuje se studijní agendou, záležitostmi kateder atd.  Je plánováno, 
že od nového semestru bude pro studenty toto poradenské centrum otevřeno. Dr. 
Půlkrábková ukončuje pracovní poměr na VŠPJ, proto psychologickou poradnu zastoupí 
poradenské centrum. 
 
Vypsání pouze tří zkouškových termínů – ve studijním a zkušební řádu je možnost se 
obrátit na vedoucího katedry, když je vypsáno méně termínů, než je kapacita. 
 
 
Předseda senátu Dr. Šíp požádal předsedkyni SK AS K. Karakhanyan o předkládání 
námětů SK k projednání v AS včas, aby mohly být  pozváni   představitelé zodpovídající  
za předloženou problematiku. 
 
 

Příští zasedání Akademického senátu se uskuteční 5. března 2012 od 13:00 hodin. 
     
 
Zapsala:  M. Haimannová  ……………………………………….…  
Za správnost: Ing. Roman Fiala  ……………………………………….…  
                       stud. Lenka Lapešová  ……………………………………….…           
Předseda AS:  RNDr. Jiří Šíp, Ph.D.  ……………………………………….… 
 


